

NEUVERMOEBELT® WAS FOUNDED IN THE SUMMER OF 2018 BY MANUELA FREIGANG AND CHRISTIAN BACHMANN.

Neuvermoebelt is a Viennese design studio with its own furniture production. We attach great importance to the development of sustainable design. An essential part of our creative design process consists of developing our designs and prototypes in our own joinery in Vienna and then producing them ourselves. This enables us to guarantee the highest quality with our small series and at the same time respond flexibly to individual solutions. Alongside our showroom, our joinery is the heart of our company.

NEUVERMOEBELT® WURDE IM SOMMER 2018 VON MANUELA FREIGANG UND CHRISTIAN BACHMANN GEGRÜNDET

Neuvermoebelt ist ein Wiener Designbüro mit eigener Möbelproduktion. Wir legen großen Wert auf die Entwicklung von nachhaltigem Design. Ein wesentlicher Teil unseres kreativen Designprozesses besteht darin, unsere Entwürfe und Prototypen in unserer eigenen Tischlerei in Wien zu entwickeln und anschließend selbst zu produzieren. So können wir mit unseren Kleinserien höchste Qualität garantieren und gleichzeitig flexibel auf individuelle Lösungen eingehen. Unsere Tischlerei ist neben unserem Schauraum das Herzstück unseres Unternehmens.

Exhibitions

- Österreichische Designausstellung im Rahmen der Milan Design Week April/2024
 - Exhibition "Aqua" Archiproducts Showroom Milano, April 2024 - Februar 2025
 - Sonderausstellung „Sustainable Design & Circular Economy“ Wohnen & Interieur, Messe Wien, März 2024
 - Sonderausstellung „Sustainable Design & Circular Economy“ Design District, Hofburg 2023
 - Vienna Design Week 2023, "Design Everyday"
 - Vienna Design Week 2021, "Vermehrt Schönes!"
-
- Austrian design exhibition as part of the Milan Design Week April/2024
 - Archiproducts Exhibition "Aqua" Showroom Milano, April 2024 - February 2025
 - Special exhibition "Sustainable Design & Circular Economy" Living & Interiors, Messe Wien, March 2024
 - Special exhibition "Sustainable Design & Circular Economy" Design

District, Hofburg 2023

- Vienna Design Week 2023, "Design Everyday"
- Vienna Design Week 2021, "More beautiful things!"

»TINY KITCHEN.GREEN LINE« by Neuvermoebelt®

Overview

Klein und fein - die nachhaltige Küchenlösung

Designers: Manuela Freigang & Christian Bachmann, Austria

Mit unserer »TINY KITCHEN.GREEN LINE« sind wir unserem Ziel, ressourcenschonende und langlebige Küchenmöbel als Gegenentwurf zur Wegwerfgesellschaft zu produzieren, einen Schritt näher gekommen.

Die kompakte Küchenserie, die auf kleinstem Raum effizienten Stauraum schafft, besteht aus Massivholzkorpussen mit Bambus, ist in 50 verschiedenen Farben erhältlich und setzt sich aus einzelnen Küchenzeilen-, Insel- oder Hochschrankmodulen zusammen, die miteinander kombiniert werden können. Damit hat man alle Werkzeuge in der Hand, um seine eigene, individuelle Küche zu konfigurieren - für Tiny Houses oder jeden anderen Grundriss.

Unser Ziel ist es, Küchenplanung einfach und spielerisch zu gestalten. Mit unseren Modulen kann jeder seine Küche individuell und kreativ gestalten, ohne sich durch komplexe Planungen einschränken zu müssen.

Die Module sind komplett montiert und enthalten hochwertige Geräte, für die man nach 20 Jahren noch Ersatzteile bekommen kann. Mit unserem „Plug and Play“ System muss man die Module nur noch an Wasser, Abwasser und Strom anschliessen. That's it. Bei einem Umzug nimmt man sie wie jedes andere Möbel einfach mit.

Made in Vienna.

Small and fine - the sustainable kitchen solution

With our "TINY KITCHEN.GREEN LINE" we have come one step closer to our goal of producing resource-saving and durable kitchen furniture as an alternative to the throwaway society.

The compact kitchen line, which creates efficient storage space in the smallest of spaces, consists of solid wood carcasses with bamboo, is available in 50 different colors, and consists of individual kitchen units, island or tall unit modules that can be combined with each other. This gives you all the tools you need to configure your own individual kitchen - for tiny houses or any other

floor plan.

Our goal is to make kitchen design easy and fun. With our modules, everyone can design their kitchen individually and creatively, without being limited by complex planning.

The modules are fully assembled and contain high quality equipment that will still provide you with spare parts after 20 years. With our plug and play system, all you have to do is connect the modules to water, sewer and electricity. That's it.

Made in Vienna.

#sustainabledesign
#ecofriendlykitchen

Aqua

Variation 1

Welcome to the „Aqua“ Project by Archiproducts Milano, where sustainability and functionality go hand in hand. Our »TINY KITCHEN.GREEN LINE« is an eco-friendly kitchen solution for tiny houses, designed and manufactured with natural materials. This kitchen embodies the combination of modern design and a conscious lifestyle.

Variation 2

Immerse yourself in the world of Archiproducts Milano's Aqua Project and discover a kitchen solution that not only saves space, but also bridges the gap between a modern lifestyle and environmental awareness. With the »TINY KITCHEN.GREEN LINE«, you set an example for the preservation of our environment and the sustainable use of our precious water resources.

Variation 1

Willkommen beim „Aqua“ Project von Archiproducts Milano, wo Nachhaltigkeit und Funktionalität Hand in Hand gehen. Unsere »TINY KITCHEN.GREEN LINE« ist eine umweltfreundliche Küchenlösung für kleine Wohnungen, die mit natürlichen Materialien entworfen und hergestellt wurde. Diese Küche verkörpert die Kombination von modernem Design und bewusstem Lebensstil.

Variation 2

Tauchen Sie ein in die Welt des „Aqua Project“ von Archiproducts Milano und entdecken Sie eine Küchenlösung, die nicht nur Platz spart, sondern auch eine Brücke zwischen modernem Lifestyle und Umweltbewusstsein schlägt. Mit der »TINY KITCHEN.GREEN LINE« setzen Sie ein Zeichen für den Erhalt unserer Umwelt und den nachhaltigen Umgang mit unseren kostbaren Ressourcen.

#savetheplanet
#climatechange
#zerowaste

CV MANUELA FREIGANG

"Ich bin leidenschaftliche Designerin von performativen Räumen in Film- und Theaterwelten, liebe es Möbeldesigns zu entwickeln und arbeite als bildende Künstlerin."

Manuela Freigang

Lebenslauf

M.A. Manuela Freigang ist eine vielseitige Künstlerin, die ihre Karriere mit einem Vorstudium der Malerei an der Hochschule für Grafik und Buchkunst in Leipzig begann und mit einem Master of Art an der Akademie der Bildenden Künste in Wien als Bühnenbildnerin abschloss. Als bildende Künstlerin nahm sie an zahlreichen Wettbewerben und Ausstellungen teil und etablierte sich erfolgreich als freischaffende Bühnenbildnerin. Sie wirkte an über 300 Musikvideos, Werbespots und einigen Spielfilmen mit.

2018 gründete sie gemeinsam mit Christian Bachmann Neuvermoebelt, wo sie als Designerin tätig ist.

Manuela Freigang ist in Leipzig aufgewachsen und lebt und arbeitet in Wien.

"I am a passionate designer of performative spaces in film and theater worlds, love to develop furniture designs and work as a visual artist on the side."

Manuela Freigang

M.A. Manuela Freigang is a versatile artist who began her career with preliminary studies in painting at the Academy of Fine Arts Leipzig and graduated as a stage designer with a Master of Art from the Academy of Fine Arts in Vienna. As a visual artist, she participated in numerous competitions and exhibitions and successfully established herself as a freelance set designer. She has worked on over 300 music videos, commercials and some feature films.

In 2018, together with Christian Bachmann, she founded Neuvermoebelt, where she works as a designer.

She grew up in Leipzig and lives and works in Vienna.

CV Christian Bachmann

"Form follows function" Louise Sullivan

D.I. Christian Bachmann verfügt über 30 Jahre Erfahrung in der Architekturbranche und leitete ein eigenes Architekturbüro. In dieser Zeit war er maßgeblich an der Planung von Großprojekten im Wiener Wohnbau beteiligt.

Seine Leidenschaft für Möbeldesign führte ihn schließlich dazu, gemeinsam mit Manuela Freigang Mitbegründer, Gesellschafter und Geschäftsführer der Neuvermoebelt GmbH zu werden. Für ihn steht die technische Perfektion der Möbel im Vordergrund, wobei er besonderen Wert auf raffinierte technische Details legt.

Seine Liebe gilt dem schönen und funktionalen Design und seit einem Jahr widmet er sich ausschließlich Neuvermoebelt und dessen Weiterentwicklung.

Er lebt und arbeitet in Wien.

"Form follows function" Louse Sullivan

Christian Bachmann has over 30 years of experience in the architectural industry and has run his own architectural practice. During this time, he was instrumental in the planning of major residential projects in Vienna.

His passion for furniture design led him to become co-founder, partner and managing director of Neuvermoebelt GmbH together with Manuela Freigang. For him, the technical perfection of the furniture is of paramount importance, with a special focus on refined technical details, which he works on intensively.

His love is for beautiful and functional design, and for the past year he has dedicated himself exclusively to Neuvermoebelt and its further development.

He lives and works in Vienna, Austria.